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Föregående mötes protokoll 

Ärende 

Rådet går igenom protokollet från sammanträdet den 27 april 

Rådet konstaterar att Christina Ling var närvarande vid det sammanträdet, 
men finns inte upptagen på närvarolistan. 

_____ 
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Socialförvaltningens verksamheter, information 

Ärende 

Rådets tillika socialutskottets ordförande Anders Häggkvist (C) lämnar rådet 
en information om aktuella frågor vid socialförvaltningen. 

Trygghetslarm kommer att installeras på samtliga kommunens särskilda 
boenden, också andra trygghetsskapande åtgärder ses över. 

Ett nytt LSS-boende har invigts i Funäsdalen. 

Beläggningsgraden på särskilda boendeplatser är högre än den tidigare har 
varit, för närvarande är det en viss kö för att få en plats. 

I verksamheterna förekommer fortfarande en viss inhyrning av 
sjuksköterskor. 

Förvaltningens ekonomi är fortfarande ansträngd, men budgeten ska 
förhoppningsvis vara i balans vid årets slut. 

I hemtjänsten ska ett nytt verksamhetssystem implementeras, vilket kommer 
höja verksamhetens kvalitet. 

Kommunen tillsammans med Härjegårdar fastighets AB ser över 
möjligheterna att bygga om Hedegården. Äldre byggnader är generellt sett 
svåra att renovera. 

_____ 
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Aktuellt från kommunstyrelsen 

Ärende 

Ordförande Anders Häggkvist (C) lämnar rådet en information om olika 
frågor som för närvarande ligger på kommunstyrelsens bord. 

Kommunstyrelsen har upprättat förslag till kommunens budget 2024, vilket 
kommer behandlas av kommunfullmäktige den 4 oktober. 

Regeringens föreslagna höstbudget innehåller medel för att i ytterligare tre år 
genomföra Äldreomsorgslyftet, inom vilket personal i äldreomsorgen ges 
möjligheter att vidareutbilda sig. 

Sveg Härjedalen airport ska bolagiseras, vilket bland annat kommer ge större 
möjligheter att säkra statliga bidrag till densamma. 

Härjegårdar fastighets AB:s fastighetsavdelning ska införlivas i kommunen, 
förhoppningsvis från och med årsskiftet 2023–2024. 

På grund av lokalsituationen på Södra skolan–Härjedalens gymnasium 
skjutsas högstadieeleverna till Lillhärdal och Ytterhogdal för att där gå i 
skola. En eventuell renovering av Södra skolan–Härjedalens gymnasium kan 
komma att bli kostsam. 

Hörselskadades riksförbund har upphört med sin verksamhet i kommunen 
och kommer således tills vidare inte att vara representerade vid rådets möten. 

_____ 
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Filmträffar 

Ärende 

Rådet diskuterar möjligheten att ordna filmvisningar vid de biografer som 
finns inom kommunen. Bland de idéer som diskuteras finns filmklubbar och 
lunchvisningar av filmer. 

Ordförande Anders Häggkvist förklarar att kommunen har avsatt 20 000 
kronor för att till en början kunna bidra till att filmvisningar blir av. På sikt 
måste dock ideella krafter driva detta. 

Rådet enas om att samtliga ledamöter diskuterar frågan i sina respektive 
organisationer och tar med goda förslag till nästa sammanträde i rådet. 

_____ 
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Äldreplan 2022–2035 

Ärende 

Rådet diskuterar äldreplanen i allmänhet och de samrådsmöten i synnerhet 
om planen som har hållits i Hede och i Sveg. 

Socialchef Anda Embretzen kommer vid rådets nästa sammanträde att lämna 
en utförligare information. 

_____ 
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Rapport från regionens pensionärsråd 

Ärende 

Märit Eriksdotter lämnar rådet en rapport från regionens pensionärsråd. 
Pensionärsrådet träffas cirka fyra gånger per år för att diskutera och 
informera om frågor vid regionen som berör pensionärer. Praktiskt taget alla 
pensionärsorganisationer i länet finns representerade i pensionärsrådet. 

Den som har en fråga som berör både regionen och pensionärer kan gärna 
lämna den till Märit som då tar med den till pensionärsrådet (där hon är 
ersättare). 

_____ 
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Reglemente för rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade 

Beslut 

Rådets för pensionärer och funktionsvarierade förslag: 

Kommunfullmäktige antar reglemente för rådet för pensionärer och 
funktionsvarierade. 

Ärende 

Kommunledningsförvaltningen har tagit fram förslag till nytt reglemente för 
rådet för pensionärer och funktionsvarierade 

Förslaget syftar främst till att tydliggöra rätten till ersättningar för uppdrag i 
rådet, samt till att minska administration med att utse kommunstyrelsens 
representanter. 

Finansiering 
En ändring av reglementet kan inte förväntas innebära en ekonomisk 
belastning på kommunen och särskild finansiering behövs således inte. 

_____ 
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Tillgänglighetspris 2023 

Beslut 

Rådet förordar att priset tilldelas Sveg och Herrö fiskevårdsförening. Skulle 
förslag tillkomma under nomineringsperioden går arbetsutskottet igenom 
dem och har rådets mandat att slutligt bestämma pristagare. 

Ärende 

Kommunen delar varje år, vid det för året sista kommunfullmäktige-
sammanträdet, ut ett tillgänglighetspris. Priset ska ges till ett företag som 
använt sin kreativitet, kunskap och god service för att göra sin verksamhet 
mer tillgänglig för alla. Pristagare beslutas efter nomineringar från 
allmänheten av rådet för pensionärer och funktionsvarierade. 

Vid tiden för sammanträdet finns sex nomineringar, men det är till och med 
den 30 september möjligt att nominera pristagare. 

_____ 
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